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Interpelláció

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló l 0/2014.
(II. 24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani ·a 
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

,,Mit érdemel az a bűnös... ?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Modem Városok Program a kormányzat azon intézkedései közé tartozik, aminek célja
magasztos és dicséretes. Az, hogy fejlesszük a vidéki nagyvárosokat emelve az életszínvonalat
és csökkentve a munkanélküliséget több, mint támogatandó gondolat. A cél tehát magasztos és
dicséretes, a kivitelezés azonban katasztrofális, amit Dunaújvároson keresztül szeretnék most
bemutatni.

2016 májusában Orbán Viktor - meglepő módon pont egy időközi választást
megelőzően és ezáltal a végeredményt befolyásolva - Dunaújvárosban nagy bejelentést tett.
Megállapodást írtak alá a most is regnáló polgármesterrel, miszerint a Modem Városok
Program keretein belül nagyjából 30 milliárd forint értékben több, mint 15 fejlesztést fognak
végrehajtani.
Örültek is a városlakók, hiszen a program több pontja valóban olyan terveket tartalmazott,
melyek megvalósulására régtől fogva vágytak. Örvendetes volt az ígéret, hogy végre lesz egy
normális buszpályaudvar. Vagy ki ne szeretne új elektromos buszokat? Az arborétum, a
sporttelep, a vidámpark és az utak rendes felújítása, a turizmus fejlesztése - és még hosszasan
lehetne sorolni - olyan ígéretek voltak, melyeknek sokan örültek és még többen bíztak bennük.

Azonban ahogy telt az idő, már az országgyűlési választások előtt is egyre inkább
látszott, hogy a fejlesztések kivitelezése alig halad vagy nem lesz belőlük semmi. A mai napig
a beígért fejlesztésekből szégyenszemre alig három valósult meg. A magasztos és dicséretes
célok ellenére a program gyakorlatilag elbukott és nem működik, legalábbis nálunk
Dunaújvárosban biztosan.

Tisztelt Miniszter Úr!

A dunaújvárosi emberek nem kémek sokat. Ők is csak annyit szeretnének, mint más átlagos
magyar emberek. Szeretnék, hogy ha valamit megígér nekik a politika, azt tartsák is be! Önök
nagyon sok mindent ígértek Dunaújvárosnak, de nagyon keveset, szinte semmit nem tartottak
be ezekből. A polgármester a helyi sajtóban állandóan harsogja, hogy a Modem Városok



programmal semmi gond. Annak ellenére, hogy lassan 3 év elteltével ugyan ott tartunk, ahol
eddig voltunk: sehol!

Kérdezem tehát a Miniszter Urat:

A kormányzati jó szándékot most nem vonva kétségbe: Ki felelős a dunaújvárosi
projektek leállásáért? Az. önkormányzat vagy az, hogy a Kormány nem biztosította a
megfelelő összegeket?

Amennyiben az önkormányzat, akkor számíthatnak-e a városlakók arra, hogy a
bűnösöket megnevezik, és a fejlesztéseket befejezik végre?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. 11. 07.

Tisztelettel,


